
Sbor dobrovolných hasičů Pohořelice 
Pod Zámkem 300, 763 61  
 

Pohořelice 26. dubna 2015 
 
Zápis z členské schůze konané dne 3.4.2015 
 
     V pátek dne 3.4.2015 se v hasičské zbrojnici konala dubnová členská schůze, které se zúčastnilo 
celkem 15 hasičů. Schůzi vedl starosta Milan Zelík. 
 

1.) Svátky a narozeniny 
- svátek slaví Dušan – 9.4., Aleš 13.4. a Jaroslav 27.4. 
- narozeniny slaví Beáta Sukupová a Lenka Nedbalová 

 
2.) Uskutečněné akce 

- 15.3.2015 – zdravověda – Pohořelice – zúčastnilo se celkem 9 členů sboru, cena 2.000,- 
Kč, hlasování – platba z poklady sboru (15 x pro) 

- 21.3.2015 – sběr železa, podařilo se nasbírat 4,14 tuny železa, plakáty roznesl Pavel Šeďa 
včas, o jídlo se postaral Pavel Šeďa, zúčastnili se Vrzalová Božena, Forbelská Jana, 
Bartuněk Pavel, Bilavčík David, Hanáček Lubomír ml., Lidinec Dalibor, Sklenařík Václav, 
Šeďa Pavel, Vrzala Dušan, Vrzala Miroslav ml. a Zelík Tomáš 

- 28.3.2015 Štípský Beránek – mladší žáci – 1.místo, starší žáci 2. a 3. místo  
- 28.3.2015 Radslavská přilba – družstvo mužů posílené o člena z Komárova a člena 

z Otrokovic, 7. místo z 24 zúčastněných 
- 29.3.2015 Velké okresní uzlování – Březůvky – v jednotlivcích, u mladších žáků maximální 

úspěšnost – 1., 2. i 3. místo, ve starších žácích 1. místo, v celkovém souboji družstev 
nakonec 2. místo 
 

3.) Plánované akce 
- 11.4.2015 Kvínapův pohár – Napajedla 
- 18.4.2015 Závod požárnické všestrannosti – Salaš 
- 1.5.2015 Bohuslavice – Prvomájová pohár pro MH, od 13:30 – pojede se dle počasí 
- 1.5.2015 stavění máje – sraz v 16:00 dole na Močidlech, Lubomír Hanáček domluví 

s hajným strom, Milan Zelík domluví výkop přes Tomáše Hanáčka, Miroslav Vrzala přijede 
s rukou, Milan Zelík zajistí 2 basy piv na stavění 

- 1.5.5015 – členská schůze – po stavění, snad klasicky v 19:00 
- 8.-10.5.2015 soustředění MH na stadionu Jiskra Otrokovice – bližší podrobnosti dořešíme 

na další schůzi  
- 8.5.2015 Pohárová soutěž na Žlutavech – dořešíme na květnové schůzi, ale zřejmě bude 

v naše účast ohrožena, kvůli zároveň probíhajícímu soustředění žáků 
- 15.-16.5.2015 Okresní kolo hry Plamen – Otrokovice 
- 23.5.2015 Okrskové kolo v PS – Oldřichovice 
- 30.5.2015 kácení máje – podrobnosti dořešíme na květnové schůzi  
- v průběhu měsíce května se i naše obec zapojí do soutěže O obec roku a bude potřeba, 

abychom za sbor připravili pro hodnotící komisi program na cca 15 minut, do kterého 
budou zapojeni mladí hasiči – termín zatím ještě není stanoven 
 

4.) Technika a ostatní vybavení 
- dotace ze Zlínského kraje na zásahové obleky nám bohužel nebude poskytnuta  
- příruba ke Kataramu je již ve finální fázi u pana Fuglíka, ve zbrojnici bude snad již brzy 
- ucpávka k druhé přírubě, kterou zprostředkovávala Lada Konečná, je již ve zbrojnici – 

odměna pro dodavatele je láhev Jägermaistera 



- oprava řízení a výměna pneu, což měl na starosti Miroslav Vrzala, byla provedena, 
náklady 500,- Kč – placeno ze sborové pokladny na doklad o výdeji 

- staré a nepoužívané vybavení přebral Vít Blaha, co se nehodilo do sbírky, tak dal Milan 
Zelík na internetový bazar k odprodeji – výsledky se snad dozvíme již na příští schůzi 

- světla z obce, která jsme si zapůjčovali na ples, byla vyřešena tak, že to nemáme řešit  
 

5.) JSDHO 
- 15.3.2015 proběhlo školení zdravovědy a je možné domluvit další termín pro ty, kteří by 

měli zájem – po proběhlé diskuzi budeme toto školení domlouvat až na podzim, až bude 
po největším náporu akcí a sezónních soutěžích 

- PPS 12 – čerpadlo nasávalo přes vývěvu strašně dlouho – toto bylo způsobeno 
nedostatkem ucpávací hmoty okolo oběhového kola – již je to v pořádku 

- při této kontrole však bylo zjištěno, že na PPS 12 nefungují budíky a bylo by vhodné 
opravit setrvačník a vyměnit o-kroužek – o toto se postará Miroslav Bičan – jedná se o 
nutné opravy, takže nechť vynaloží potřebné peníze, které se nechají proplatit na obci 

- Zájemci o školení na motorové pily jsou tito: Lubomír Hanáček, Miroslav Bičan, Dušan 
Vrzala a Milan Zelík – pokud bude počet účastníků omezen, budou tam přihlášeni 
jmenovaní dle zapsaného pořadí, do další schůze Milan Zelík pozjišťuje termíny a 
podrobnosti 

- periodické prohlídky mají již splněny i tito členové : Hyblerová Gabriela, Forbelská Jana, 
Hanáček Lubomír, Sklenařík Václav, Bartuněk Pavel 

- mimo další členy JSDHO schází prohlídka ještě Miroslavu Vrzalovi 
- Miroslav Vrzala s panem Měrkou dosud neprobral termín a témata školení pro členy 

JSDHO 
- na příští schůzi připraví Milan Zelík nové smlouvy o členství v JSDHO s obcí, které jsou 

uzavřeny dle ustanovení nového občanského zákoníku (tyto nové smlouvy již mají 
vyřízeny Forbelská Jana a Hyblerová Gabriela) 
 

6.) Zbrojnice a brigády 
- tiskárna je již nazpět ve zbrojnici – dostali jsme zcela novou, novější model a funguje, 

reklamace byla bezplatná 
- napájecí kabel na notebook již byl dodán – cena 817,- Kč 
- Na opravu střechy a klempířské práce někoho sežene Milan Zelík 
- zabudování nových dvířek ke komínu, které dodal Tomáš Zelík a zapojení pračky, která již 

byla převezena od Petry Vendolské, proběhne až v červnu, jakmile se na příští schůzi 
stanoví termín brigády – nyní na to není čas 

- Vakaflex ještě nedodal Tomáš Zelík 
- pračka na střeva od Lidincových bude převezena až na podzimním sběru, nyní se to 

nestihlo 
- Během sběru byl vyvrtán otvor do zdi na vývod digestoře (zajistil Miroslav Vrzala) 
- Dušan Vrzala změří rozměry na krycí bílý sokl na vývod od digestoře a pokud to bude 

možné, tak zajistí materiál 
- Ve sklepě je přibližně 45 starých skládacích židlí, které nepoužíváme a jsou volně 

k odběru všem členům, na další schůzi se dohodneme, co s případným zbytkem 
- Dušan Vrzala sežene prodlužku, cca 20 metrů 
- roztrojky byly dokoupeny (Milan Zelík) 
- Dušan Vrzala dle možností sežene materiál na nový regál do garáže, nákres mu předal 

Milan Zelík 
- Dušan Vrzala zajistil materiál na nových 12 bedýnek na uskladnění věcí do sklepa 

 
7.) Činnost mládeže 

- tréninky stále středy a pátky od 17:00 do 19:00 hodin 



- trenéři prozatím nepožadují proplacení pohonných hmot 
- soustředění Kamínka – je zarezervován jeden srub a 8 chatek 
- nákup 10 ks dětských přileb – cena cca 11.000,- Kč – odhlasováno (15x pro), objednávku 

zajistí Milan Zelík 
- nákup plastové proudnice pro MH do 500,- Kč – odhlasováno (15x pro), zajistí Milan Zelík 
- jarní soustředění 8.-.10.5.2015 bude dořešeno na další schůzi, až Jana Forbelská 

pozjišťuje podrobnosti k využívání stadionu v těchto dnech 
 

8.) Sportovní družstva – ženy, muži 
- otestování nových odlehčených hadic C – dle počasí  
- Překážky budou převezeny na letiště, jakmile to dovolí počasí a bude mít Miroslav Vrzala 

čas – termín určí Miroslav Vrzala dle svých možností 
- kontrolu PPS 12 sport provede Miroslav Bičan 

 
9.) Pokladna + výdaje přes obec + elektroměr 

- pokladní předložila stav pokladny, výdajové i příjmové doklady za měsíc březen 
- na zastupitelstvu obce byl odhlasován rozpočet a pro náš sbor je na rok 2015 k dispozici 

150.000,- Kč. Milan Zelík v diskuzi zmínil potřebu nového vozidla do částky 200.000,- Kč + 
úpravy. Starosta obce toto nijak nezavrhuje, nechť sháníme a až to bude aktuální, bude 
se věc dále řešit na zastupitelstvu obce – zda bude dostatek financí, se ukáže v měsíci 
dubnu, až se dozvíme, jak dopadly obecní žádosti o dotace a co se bude letos budovat. 
Nikdo z dalších zastupitelů se k věci nevyjádřil negativně. Prozatím nic schvalováno ještě 
nebylo. 

- ke dni 3.4.2015 stav elektroměru VT:, NT:  
 

10.) Diskuze 
- členské příspěvky na rok 2016 se budou vybírat již letos na podzim, abychom ke konci 

roku měli od všech vybráno a věděli, koho případně již nemáme jako člena přihlašovat a 
nestalo se to, co letos, že budeme muset doplácet i na neaktivní členy, neboť tito byli 
vedení stále jako řádní členi k 1. lednu. Vít Blaha se zmínil, že by mohly ve výši členských 
příspěvků eventuálně nastat nějaké změny v listopadu 2015 – toto pozjišťuje a včas nás 
bude informovat.   

- Miroslav Vrzala v Pivním krámu v Otrokovicích zjistil, jak je to s nabídkou piva Rebel a 
dalšími službami – chladící zařízení se neplatí anebo platí částečně podle množství 
odebraných sudů, stejně tak je to i se stany a pivními sety, které budou případně dodány 
zdarma dle aktuálního množství sudů – na květnové schůzi se rozhodneme, se kterým 
pivovarem budeme dále spolupracovat 

- Kristýna Polová odmítla finanční hotovost 1.000,- Kč jako odměnu za osobní i materiální 
přípravu na plese, proto jí bude tato částka vrácena v podobě daru k jejím narozeninám, 
které má v září  

- 21.3.2015 se Vít Blaha zúčastnil Shromáždění představitelů sborů, na kterém byli voleni 
na další volební období okresní funkcionáři, členkou Odborné rady mládeže je i naše 
vedoucí mládeže Jana Forbelská. Jinak se pro náš sbor nic nemění. Nebyly projednávány 
žádné novinky, které by se nás přímo dotýkaly.  

- Kandidáty na ocenění hejtmanem Zlínského kraje byli jednohlasně jmenováni (15xpro) 
Vít Blaha a Božena Vrzalová 

 
 Milan Zelík 

            starosta sboru 
 


